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БЕОГРАД – Председник Скупштине града Београда Никола Никодијевић изјавио је да је
Град Београд потпуно спреман за пројекат Београд на води, а Скупштина града је у свом
домену обавила део посла.

  

  

Никодијевић је за Б92 навео и то да је градска власт задовољна досадањшим радом
иако су се сусрели са проблемом јавних финасија, као и са катастрофалним поплавама
које су прошле године задесиле Србију, саопштено је из Градске управе града Београда.

  

„За годину дана смо доста урадили, отпочели смо неке ствари које ће врло брзо бити
видљиве и грађани ће брзо осетити ефекте онога што смо до сада урадили. Ова власт је
затекла огромне дугове што се тиче социјалних давања, многи пројекти који су били
значајни за грађане Београда су били готово замрли. Завршили смо Макиш 2, сада се
реконструише Макиш 1 и тиме смо Београђанима обезбедили снабдевање пијаћом водом
у наредних 30 година. То је велика предност Београда”, нагласио је Никодијевић. 
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